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Rada Miasta Racibórz 
 

Protokół Nr IX/2024 
z sesji Rady Miasta Racibórz  

z dnia 11 grudnia 2024 r. 

 
Obrady rozpoczęto 11 grudnia 2024 r. o godz. 17:00, a zakończono o godz. 17:10 tego 
samego dnia. W posiedzeniu wzięło udział 17 członków. Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do 
protokołu. 

Obecni: 

1. Marian Czerner 
2. Katarzyna Dutkiewicz 
3. Marcin Fica 
4. Michał Fita 
5. Justyna Henek-Wypior 
6. Piotr Klima 
7. Dominik Konieczny 
8. Magdalena Kusy 
9. Mirosław Lenk 
10. Henryk Mainusz 
11. Ludmiła Nowacka 
12. Julia Parzonka 
13. Dariusz Polowy 
14. Justyna Poznakowska 
15. Paweł Rycka 
16. Justyna Święty-Ersetic 
17. Dawid Wacławczyk 
18. Roman Wałach 
19. Adam Witecki 
20. Alan Wolny 
21. Piotr Żurawik 

Podjęto następujące uchwały: 
 

1. Uchwała Nr IX/115/2024 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 
 
Uczestnicy sesji z ramienia Urzędu Miasta i jednostek Miasta: 
 
 Prezydent Miasta       Jacek Wojciechowicz 
 Zastępca Prezydenta Miasta     Michał Kuliga 
 Sekretarz Miasta       Tomasz Kaliciak 
 Skarbnik Miasta      Maria Wieczorek-Juzwiszyn 
 Radca Prawny       Katarzyna Dziedzińska  
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1. Otwarcie sesji. 

 
 Przewodniczący Rady Mirosław Lenk otworzył IX sesję Rady Miasta Racibórz zwołaną na 

wniosek Prezydenta Miasta zgodnie z art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 
samorządzie gminnym. Powitał wszystkich zgromadzonych radnych, prezydenta, 
zastępcę i przedstawicieli urzędu oraz media. Dalej poinformował, że sesja jest 
transmitowana i nagrywana. Poprosił również o potwierdzenie obecności radnych w 
systemie do obsługi Rady. Następnie stwierdził, że w chwili obecnej w obradach bierze 
udział 15 radnych, zatem Rada jest władna do podejmowania uchwał.  

 
2. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 
 Skarbnik Miasta Maria Wieczorek-Juzwiszyn na początku przedstawiła zapisy 

autopoprawki Prezydenta Miasta do projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej. Do wykazu przedsięwzięć wprowadza nowe zadanie pn. 
„FINNOWACJE w SP1 - wykorzystanie dobrych praktyk z Finlandii”, okres realizacji 2024-
2026. Będą to wydatki bieżące. Łączne nakłady finansowe 186.193,00zł, limit 2025 
154.542,00zł, limit 2026 31.651,00zł, limit zobowiązań 186.193,00zł. Zmiana ta dotyczy 
projektu realizowanego przez Szkołę Podstawową Nr 1, gdzie uzyskano dofinansowanie z 
Funduszu Rozwoju Systemu Edukacji. Umowę o dofinansowanie Miasto musi podpisać 
do 13 grudnia 2024 r., tak aby nie utracić dofinansowania. Następnie przedstawiła zapisy 
projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. Tutaj zmiany 
dotyczą limitów wydatków na zadaniu „Remont drogi gminnej ul. Olimpijczyka w 
Raciborzu”. Następuje zwiększenie łącznych nakładów finansowych o kwotę 68.738,00zł, 
zwiększenie limitu 2025 o kwotę 68.738,00zł, zwiększenie limitu zobowiązań o kwotę 
68.738,00zł. Zadanie jest dofinansowane z Rządowego Funduszu Dróg i tutaj Miasto musi 
podpisać umowę z wykonawcą do 15 grudnia 2024 r.  

 Przewodniczący Rady Mirosław Lenk z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji 
zarządził głosowanie, najpierw autopoprawki, a później całej uchwały. 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia autopoprawki do uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Katarzyna Dutkiewicz, Marcin Fica, Justyna Henek-Wypior, Piotr Klima, Dominik 
Konieczny, Magdalena Kusy, Mirosław Lenk, Henryk Mainusz, Ludmiła Nowacka, Dariusz 
Polowy, Justyna Poznakowska, Dawid Wacławczyk, Roman Wałach, Adam Witecki, Alan 
Wolny, Piotr Żurawik 
NIEOBECNI (5) 
Marian Czerner, Michał Fita, Julia Parzonka, Paweł Rycka, Justyna Święty-Ersetic 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia Uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej wraz z 
autopoprawką.  
Wyniki głosowania 
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ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Marian Czerner, Katarzyna Dutkiewicz, Marcin Fica, Justyna Henek-Wypior, Piotr Klima, 
Dominik Konieczny, Magdalena Kusy, Mirosław Lenk, Henryk Mainusz, Ludmiła Nowacka, 
Dariusz Polowy, Justyna Poznakowska, Dawid Wacławczyk, Roman Wałach, Adam 
Witecki, Alan Wolny, Piotr Żurawik 
NIEOBECNI (4) 
Michał Fita, Julia Parzonka, Paweł Rycka, Justyna Święty-Ersetic 
 

Rada podjęła Uchwałę Nr IX/115/2024 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 
 

 Prezydent Miasta Jacek Wojciechowicz podziękował za krótką i sprawną sesję oraz za 
same głosowania. Dodał, że obie sprawy wynikły w ostatniej chwili, związku z tym taki też 
był nadzwyczajny tryb.   

 Radny Dariusz Polowy przekazał, że to nie tyle zastosowany tryb, ale przygotowany dobry 
projekt spowodował to, że wszyscy zagłosowali za.  

 Przewodniczący Rady Mirosław Lenk przekazał, że szkoda byłoby zmarnować środki, więc 
wszyscy zdecydowanie tym się kierowali, pewnie jakością projektu też.  

 
3. Zakończenie sesji. 
 
 Przewodniczący Rady Mirosław Lenk z uwagi na wyczerpanie porządku obrad zamknął IX 

sesję Rady Miasta Racibórz, godz. 17:10.   
 
  

Przewodniczący Rady 

Mirosław Lenk 
 

  

 
Przygotował: Leszek Jureczko 


